
DU-RM.0003.40.2022                                                           Czeladź, 20.09.2022 r. 

 
 
 
 
Sz.P. 
Wojciech Maćkowski  
Radny Rady Miejskiej  
w Czeladzi  

 
 
 

 
 
 

W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia  7 września 2022 r. w sprawie uruchomienia linii 

metropolitalnych M17 i M25 informuję, że wystąpiliśmy z takim  zapytaniem do Zarządu Transportu 

Metropolitalnego. W odpowiedzi ZTM poinformował, że  linię metropolitalną M17 miało obsługiwać 

Przedsiębiorstwo Komunikacji Miejskiej  z Sosnowca. Jednak ze względu na braki kadrowe oraz 

problemy związane z taborem, PKM Sosnowiec zrezygnował z wykonywania obsługi linii 

metropolitalnej.  

W związku z powyższym ZTM ogłosił postępowanie przetargowe na obsługę linii M17 oraz M25, 

które zostało rozstrzygnięte. Do Krajowej Izby Odwoławczej wpłynęło odwołanie od wyniku przetargu, 

co wydłuży czas rozpoczęcia realizacji zadań przez nowego operatora. 

Odpowiedź ZTM przekazuję w załączeniu. 
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